
Zápis komise kultury a mládeže 
 
Číslo jednání: 2/2016 

Datum konání: 22.03.2016 

Předsedající: Bc. Hana Čížková 

Přítomní: Jiří Stibor, Mgr. Alžběta Cibochová, Bc. Barbora Jelínková, 

Barbora Zálohová, Mgr. Ladislav Stýblo, Božena Beňová, Mgr. 

Josef Beránek 

Nepřítomní:  

Omluveni: Antonín Wagner 

Hosté: Mgr. Eva Březinová 

Zapisovatel(ka): Bc. Hana Čížková 

 

 

 

Zápis 

 

Jednání komise bylo zahájeno v 17 hodin. Hlavním bodem programu bylo posouzení 

žádostí o individuální dotaci poskytovanou MČ Praha 20 pro rok 2016. 

Z 12 podaných žádostí bylo komisí doporučeno podpořit 11 projektů (viz tabulka). Žádost Jiřího 

Zezulky o individuální dotaci na organizaci mezinárodního srazu motocyklů Böhmerland 

doporučuje KK k vrácení a přepracování rozpočtu. Ten je chybně vyplněný a nejasný. Dle 

schválených „Zásad“ také nelze poskytovat dotaci na mzdy (DPP). 

 

 
 

č. Název organizace Navržená dotace

1. Čtvrtlístek z.s. 5.000,- Kč

2. Divadlení sdružení Horních Počernic 205.000,- Kč

3. Eva Čechová 14.000,- Kč

4. Klub historických vozidel HP z.s. 20.000,- Kč

5. Marek Mečíř 7.000,- Kč

6. Nadační fond Dům umění 15.000,- Kč

7. RC MUM z.s. 227.938,- Kč

8. Římskokatolická farnost u kostela sv. Ludmily 35.000,- Kč

9. SHM Klub Praha - Počernice 31.000,- Kč

10. Středisko křesťanské pomoci HP 12.500,- Kč

11. Jiří Zezulka 0,- Kč

12. Junák 36.000,- Kč

CELKEM SOUČET 608.438,- Kč



Po projednání žádostí o individuální dotace diskutovali členové komise o možném využití 

zrekonstruované budovy knihovny nad rámec hlavní činnosti - půjčování knih. Ředitelka 

knihovny Božena Beňová informovala, že využití budovy bude bohužel zásadním způsobem 

omezeno zákazem jakékoliv komerční činnosti (literární kavárna, knihkupectví s čítárnou a 

občerstvením, pronájmy klubovny apod.). Místostarostka Mgr. Eva Březinová přislíbila seznámit 

na příštím jednání členy KK s konkrétním zněním tohoto omezení. V zájmu lepší vzájemné 

informovanosti projevila také ochotu účastnit se jednání komise kultury pravidelně. 

 Z diskuze dále vyplynul návrh na rozšíření redakční rady HPZ o jazykového korektora. 

Navrhujeme RMČ zvážit možnost přijmout placeného jazykového korektora a minimalizovat tak 

počet gramatických chyb v jednotlivých vydáních. Předpokládané náklady jsou cca 3 – 4 tisíce 

měsíčně.  

 

Předpokládaný termín příštího jednání KK je konec dubna a bude včas upřesněn. 

 

    

 

             

        Bc. Hana Čížková   

                     předsedkyně komise kultury a mládeže  
 


